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Írásbeli kérdés

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló
2012. évi OVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekről szóló 1012014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok feltenni

Dr. Seszták Miklós
nemzeti fejlesztési miniszter úrna k

„Nincs sportberuházás botrányok nélkül?”
címmel.

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól . Azért tőle, mert a , fejlesztéssel
kapcsolatos kérdésem vonatkozásában a Kormány tagjai közül Miniszter Úr illetékes a
válaszadásra.

Tisztelt Miniszter úr!

Szinte már nincs olyan nap, hogy ne hallhatnánk a sportberuhzások körüli anomáliákról ,
botrányokról . Ilyen többek között a Puskás Stadion, a vizes VB-hez kötődő
beruházások, a Mészáros Lőrinc cége által kivitelezett szilvásváradi kormányberuházás ,
a szilvásváradi lovasközpont ügye . Jellemző , hogy az ősszel átadott fedeles lovardát b e
kellett zárni, mert már az első versenyeken kiütköztek a kivitelezési problémák .

Az igénytelen kivitelezés és az átláthatatlan pénzköltés iskolapéldája A cegléd i
dzsúdóközpont. A létesítmény története ezer sebből vérzik. Kétszer akkora, mint
amekkorára a klubnak szüksége lett volna, a néz őtér viszont olyan kicsi, hogy nagyobb
versenyek megrendezésére teljesen alkalmatlan . Az épület tervezése és kivitelezés e
során az elemi hibák olyan tömkelegét követték el, ami magyarázatra szorul . A
betonpadlón 8-10 méter hosszan repedések vannak, a födém illesztései életveszélyesek .
Kihagyták belő le azokat az energetikai megoldásokat, amelyekkel gazdaságossá lehetet t
volt tenni az üzemeltetést. Futotta volna a 450 milliós támogatásból, de a szövetség 5 0
milliót kivett a projektbő l .

Mint ismeretes, a beruházást a Nemzeti Sportközpontok finanszírozásában bonyolították
le, a közbeszerzést 2015-ben írták ki, a szerződést 2016 februárjában kötötték meg a
legalacsonyabb árat kínáló Aktív Kft .-vel . a klub képviselői a műszaki átadáskor
jelezték a problémákat, ennek ellenére idén februárban kiadták a joger ős
használatbavételi engedélyt . A klub nem költözött be, mert a szükséges javításo k
elvégzése, a hiányosságok pótlása cs ődbe vinné az egyesületet .



Tisztelt Miniszter úr !

Ha még eddig nem tette volna be, javaslom, hogy a helyszínen személyesen gy őződjön
meg a tarthatatlan állapotokról .

Kérdéseim Miniszter úrhoz :

Mikor vehetik birtokukba a sportolók és a szurkolók a ceglédi dzsudóközpontot
használható állapotban?

Mennyibe kerülnek majd a nélkülözhetetlen javítási munkák?

Ki fedezi a munkák költségeit ?

Ki a felelőse a botrányos beruházásnak?

Tervez-e a kormány szankciókat a felel ősőkkel szemben?

Tisztelettel várom kérdéseimre válaszát !

Budapest, 2017 . március34 ..
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